
 
 
 

Zápis č. 2/2021 z jednání Správní rady ČBaS  
konaného dne 10.5.2021 od 19:00 hodin  formou videokonference. 

 
Přítomni:  Petr Martinec (StČ), Miroslav Loskot (P), Jiří Pavelka (SM), Jan Segeč (ZČ), Tomáš Knopp (ZČ), Vít Dostál (JM), Radel Liebl (JČ), Václav Drašnar (VČ) odchod z jednání 21:30, Jan Port (SČ) 
 1, Jednání zahájil předseda SR pan Petr Martinec, který přívítal všechny členy a přednesl program jednání, který SR schválila.  2, SR schvaluje distanční způsob jednání a hlasování.  3, SR zapisovatelem volí pana Petra Martince.  4, SR ověřovatelem zápisu volí pana Miroslava Loskota.  5, SR neschvaluje rozpočet ČBaS tak jak byl předložen dne 2.5.2021  s konstatováním, že především v kapitole odměn administrativním pracovníkům se jedná o velkou zátěž rozpočtu ČBaS neúměrnou velikosti členské základny. Dále  nebyly podpořeny oblasti v požadavcích, které SR požadovala tj. 250.000,-Kč na oblast na organizaci sportu.  SR po VV ČBaS požaduje. 

 Nezahrnovat částku 1.688.000,- Kč dotace ČOV  do rozpočtu 2021. 
 Zaslat podmínky čerpání této dotace. 
 Informaci o stavu všech účtů ke dni 30.5.2021 předložit VH    6, SR diskutovala návrhy novelizace stanov, tak jak jsou prozatím zpracovány.  7, SR odsouhlasila, že v případě rozjezdu sezóny 2021 v září hradit členské příspěvky ve výši jak jsou stanoveny.  8, SR diskutovala novelizaci volebního řádu v bodech stanovení počtu delegátů nikoli na základě členské základny, nýbrž na základě licencovaných hráčů, trenérů a rozhodčích vždy k 31.1.daného roku.  9, SR dává podnět VV ČBaS ohledně informovanosti členské základny resp. klubů, tak aby informace byly zasílány klubům prostřednictvím IS.  10, SR navrhuje VV ČBaS, zda by podpořil náborové akce, sportovní festivaly a další propagační akce v oblastech.  Na závěr předseda  SR poděkoval všem za účast a jednání ukončil.  Jednání bylo ukončeno  10.5.2021 v 22:05 hodin  

 
Zapsal: Petr Martinec 
Ověřil: Ing.Miroslav Loskot 
V Benátkách nad Jizerou dne 12.5.2021 


